
IZ KS »MALČI BELIČ«

Malo rezultatov
kljub prizadevanjem

Z nedavno temeljito analizo opravljenih del, je KS
»Malči Belič« dobila tudi prve razvidnejše kazalce o
uspešnosti odnosno neuspešnosti v minulem srednjero-
čnem obdobju. Pri tem pa žal ugotavljajo, da je bila
realizacija plana (le-ta je zdaj skupaj z analizo razvojnih
možnosti za obdobje 1986-90 v javni razpravi) v tem
razdobju precej pod pričakovanji in da bo pač moralo
marsikatero načrtovano delo počakati na ugodnejše čase.

Še zlasti škriplje v komunali. Tu KS še naprej ostaja
med najbolj neurejenimi v (mestnem delu) občine, kajti
nujno potrebnih sredstev za obnovo odnosno izgradnjo,
kot pravijo, enostavno ni.

Še vedno precej makadamskih cest
»Problem je očiten še zlasti v cestnem omrežju,« je

razgrnil že dlje časa hudo perečo problematiko predsed-
nik KK SZDL Rudi Fmian, ki je tudi sicer na tekočem z
vsem, kar se dogaja v KS. »Veliko cest je še makadam-
skih, brez ustrezne razsvetljave ali kanalov za odvodnja-
vanje, ni hodnikov za pešce, več cest pa je sicer asfaltira-
nih, a je njihova asfaltna prevleka že lako dolrajana. da

komajda še služi svojemu namenu. Takšne ceste (ulice)
so predvsem: Splitska, Šibeniška, Tesna, Kogejeva, del
Postojnske, Viške in Mencingerjeve, pa Redelonghijeva,
Velebitska, Ločnikova, Čampova in Zavetiška. Torej kar
rajeten del našega cestnega omrežja. V minulem plan-
skem obdobju smo sicer že uredili razsvetljavo na delu
Koprske, Jamove in Redelonghijeve ulice, vendar pa je
to seveda še veliko premalo.«

Podobno v usahli blagajni KS, kot pravijo, tudi ni
denarja za druge komunalne potrebe. Tako denimo niso
mogli izpeljati načrtovane izgradnje vodovodnega omrež-
ja in kanalizacije, medtem ko so v večji meri izvedli
plinifikacijo, ker so pač novi vodi položeni vzdolž Jamo-
ve ceste, z odcepom na osnovno šolo »Franc Leskošek-
Luka« in stolpnico na Jamovi 48. V naslednjem srednje-
ročnem obdobju bodo skušali plinsko omrežje še razširi-
ti, s tem seveda, da se bodo novi porabniki priključili na
že zgrajene plinske napeljave.

Prav tako pa bodo skušali v tem obdobju zagotoviti
tudi več sredstev za razširitev kabelske telefonske mreže
in zgraditi vsaj štiri nove telefonske govorilnice.

Veliki načrti
V KS »Malči Belič« se dobro zavedajo, da je ključ do

boljše ureditve kraja prav v komunali. Zato med drugim
vse glasneje razmišljajo tudi o tem, da bi v doglednem
času zgradili nov most čez Gradaščico (v podaljšku Kopr-
ske), ki bi hkrati rešil vrsto problemov: dobili bi več
novih hodnikov za pešce, javno razsvetljavo, obenem pa
bi rešili tudi vprašanje mladinskega doma »Malči Belič«
(tega bi bilo treba zavoljo prostorske stiske preseliti) in
tesneje povezali glavno prometno žilo - Tržaško cesto, z
novo industrijsko cono. Skupaj z II. fazo rekonstrukcije
Tržaške, ki naj bi obenem reševala tudi semaforizacijo na
vseh križiščih, primernih za prečkanje in načrtovanimi
novimi 60 svetlobnimi telesi ob cestah, bo to prineslo kar
zajeten sveženj izboljšav v celotni prometni strukturi.

Z odcepitvijo leta 1980, je KS »Malči Belič« izgubila
tudi precejšnje število svojih občanov. Zdaj si obetajo
ponoven porast teh le v primeru izgradnje že začrtanega
zazidalnega otoka VS-3 Žičnica in VS-106. Če bo otok
zgrajen, pravijo, bo to pritegnilo kakih 1000 novih prebi-
valcev, kar pa bo po drugi strani, razumljivo, prineslo
tudi novo spremljajočo skrb za vsestransko preskrbo
tolikšnega števila novih občanov.

»Zdajšnja praksa žal kaže, da se zazidalni otoki ureju-
jejo le v stanovanjskem pogledu, na komunalo pa se kar
pozablja,« je ob tem kritičen Furlan. »Morali bi misliti na
to, da se tudi spremljajoče komunalne potrebe uredijo do
kraja.«

Podobno se KS glasno ogreva tudi za zamisel, da bi na
območju sosednje KS »Stane Sever« začeli z gradnjo
nove osnovne šole, ki bi znatno razbremenila OŠ »Franc
Leskošek-Luka«, na katero zdaj hodijo otroci praktično
iz vseh okoliških krajevnih skupnosti.

Preskrba še šepa
Čeprav KS »Malči Belič« ob naraščajočem številu sta-

rih občanov vse bolj postaja »spalno naselje«, kot pravi
Rudi Furlan, pa mora vendarle misliti tudi na tekočo
preskrbo krajanov.

»Kar zadeva preskrbo z osnovnimi živili, lahko rečem,
da smo nadvse zadovoljni s preskrbo in ustrežljivostjo
osebja v Mercatorju na Tržaški 67,« je bil Rudi Furlan,
podobno kot številni drugi krajani, poln hvale za malo. a
prizadevno trgovino ob Tržaški. »Vso pohvalo zaslužita
tudi sosednja zelenjavna trgovina in mesnica Perutnine
Ptuj,- medtem ko je Mercatorjeva mesnica preslabo zalo-
žena. Del naselja ob Gradaščici pa je popolnoma brez
vsake trgovine.«

Za potrebe gospodinjstev bi v KS še kako potrebovali
večjo tržnico. To so za zdaj vključili v dolgorodni plan in
naj bi stala na mestu, kjer je zdaj Mizarstvo Vič.

Na ta način bo ta lahko, kot pravijo, pokrivala potrebe
vseh okoliških krajevnih skupnosti.

»Hkrati s tem pa si prizadevamo, da bi razširili tudi
drobno obrt,« je še dodal Rudi Furlan. »Ne le, da zdaj v
KS nimamo praktično nobene trgovine z drobnim elek-
tričnim materialom, ampak tudi ni nobenega servisa za
belo in glasbeno tehniko, tako da morajo krajani prav za
vse v servise izven občine«

Vse širši sistem še neurejene preskrbovalne mreže ob
vsem tem narekuje KS »Malči Belič«, da bo morala tudi
tu še krepko pljuniti v roke. Vse bolj razgibano urbano
življenje pač nujno prinaša svoje zahteve in se ne ozira na
to, ali jih kdo spoštuje ali ne.
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